

MAJLIS DAERAH BATU GAJAH
PERAK DARUL RIDZUAN
JABATAN KEJURUTERAAN

Bil: (33) dlm.MDBG. L11/2017

Tarikh : 21 Januari 2020

NOTIS SEBUT HARGA

(SEBUTHARGA: 2/2020)

MEMBEKAL DAN MEMASANG KHEMAH (KANOPI) BERSAIZ 20'X 20' BERSERTA LAMPU (PAKEJ: 1 UNIT KHEMAH + 2 UNIT LAMPU KALIMANTANG) DAN KERJA-KERJA PENDAWAIAN/PENYAMBUNGAN ELEKTRIK BAGI KEGUNAAN BAZAR RAMADAN MAJLIS DAERAH BATU GAJAH

Sebutharga adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar SST/ tidak berdaftar SST serta mempunyai pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia bagi menyertai sebutharga berikut:-

BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN KOD BIDANG PENDAFTARAN	TARIKH DAN WAKTU DOKUMEN DIJUAL	TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
No. Sebutharga: 02/2020 Perkara: Membekal dan memasang khemah (kanopi) berserta lampu (pakej: 1 unit khemah + 2 unit lampu kalimantang) dan kerja-kerja pendawaian/ penyambungan elektrik bagi kegunaan Bazar Ramadan Majlis Daerah Batu Gajah	221305 (Penyediaan Pentas/Pameran Pertunjukan, Taman Hiburan Dan Karnival/Pestaria	Tarikh Dijual: 03 hingga 05 Februari 2020 Waktu: 8.00 pg hingga 4.30 ptg (Isnin - Jumaat) 8.00 pg hingga 12.00 t/hari 3.00 ptg hingga 4.30 ptg (Jumaat)	Jabatan Kesihatan Awam dan Perkhidmatan Perbandaran Majlis Daerah Batu Gajah, Perak Darul Ridzuan. Harga Dokumen: RM50.00	Tarikh Tutup: 07 Februari 2020 Jam: 12.00 Tengahari

1. Dokumen sebutharga boleh diperolehi seperti butiran di atas dengan menunjukkan **Sijil Asal Pendaftaran Kementerian Kewangan dalam kod bidang yang dinyatakan.**
2. Syarikat hendaklah memastikan bahawa Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan serta Lesen KDN masih berkuatkuasa semasa memasuki sebutharga tersebut. Jika tempoh telah tamat, pihak syarikat tidak dibenarkan untuk memasuki sebutharga ini.
3. Syarikat dikehendaki melampirkan salinan **Resit Bayaran** pada setiap **Borang Sebutharga** yang berkenaan sebelum dimasukkan ke dalam **Peti Sebutharga.**
4. Semua borang sebutharga yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri (*sealed*) dengan mencatatkan tajuk dan nombor sebutharga dan dimasukkan ke dalam **PETI SEBUTHARGA, DI JABATAN PERBENDAHARAAN, MAJLIS DAERAH BATU GAJAH, 31000 BATU GAJAH** seperti butiran di atas.
5. Kontraktor yang mempunyai kelayakan dan memenuhi syarat-syarat yang telah ditetapkan oleh **MAJLIS DAERAH BATU GAJAH** sahaja yang **layak** untuk dipertimbangkan.
6. Pentadbiran ini tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah sekali atau mana-mana sebutharga yang disyorkan.



(**MOHAMAD RAZIF BIN RAMLI, AMP**)
Yang Dipertua,
Majlis Daerah Batu Gajah.